
Till Kommunfullmäktige i Ljungby kommun

Motion om ändring av beviljade medel angående undersköterskeutbildning

Socialdemokraterna fick i budget 2016 igenom ett förslag om att utbilda vikarier inom äldreomsorgen 
till undersköterskor. Beloppet är 800.000 för 2017 och som årligen läggs till budgeten. Ett mycket 
viktigt beslut för Ljungby kommun som arbetsgivare.

Barn- och utbildningsnämnden har fått pengarna för att kunna verkställa beslutet. Dock visar det sig 
att 2017 inte har tillfallit målgruppen. Jag tycker därför att det är bättre att pengarna finns i 
socialnämndens budget så att de kan planera för vilka personer som skall erbjudas utbildningen samt 
att i nära samarbete med barn- och utbildningsförvaltningen tillse att utbildning sker.

Jag yrkar därför att

Avsatta medel, 800.000 kronor årligen, skall flyttas ifrån barn-och utbildningsförvaltningen 
till socialförvaltningen för planering av vikarier/blivande undersköterskor för verkställighet.

Ljungby 2017-12-18

Anne Karlsson
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Inlämnande av motioner och interpellationer

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att överlämna motionerna till kommunstyrelsen 
för beredning.

Interpellationerna besvaras under fullmäktiges sammanträde i februari.

Sammanfattning av ärendet 

Motioner
1. Socialdemokraterna har lämnat in en motion om ändring av beviljade medel 
angående undersköterslceutbildning, i vilken de yrkar att avsatta medel, 800 000 
kronor årligen, ska flyttas från barn-och utbildningsförvaltningen
till socialförvaltningen för planering av vikarier och blivande undersköterskor.

2. Socialdemokraterna har lämnat in en motion om en centralt placerad budget 
för rehabfrågor för att undvika stuprörstänkandet. De vill att det ska finnas en 
centralt placerad budget att anvandas till rehabiliteringsarbete på annan 
förvaltning och yrkar
- att kommunen till en början avsätter 2 miljoner kronor årligen i två ar
- att man kontinuerligt följer upp arbetet och efter två år utvärderar insatsen om 
eventuell fortsättning
- att budgetberedningen 2018 för år 2019 avsätter medel for insatsen.

3. Alternativet har lämnat in en motion i vilken de yrkar att kommunen anordnar 
en utbildning för cheferna i ett bättre bemötande eller etik och moral, för att 
återskapa förtroendet inom hemtjänsten och för att personal ska må bra.

Interpellationer
1. Emma Johansson Gauffin (S) har ställt en interpellation till miljö- och 
byggnämndens ordförande om klartecken att flytta in i fastighet innan 
byggnation och besiktning är klar.

2. Kjell Jormfeldt (MP) och Elisabeth Lindström Johannesson (MP) har ställt en 
interpellation till tekniska nämndens ordförande om 
avloppsreningsanläggningen i Bollstad.


